
  

 

Op 13 februari 2019 heeft het college de Schriftelijke Vragen over “Toekomst Betonbos en 

Betonbosbewoners”, ingediend door de Partij voor de Dieren op 29 januari 2019, 

beantwoord. De fracties van de Partij voor de Dieren en GroenLinks zijn niet onverdeeld 

gelukkig met deze antwoorden. Wij gaan graag met de commissie in gesprek over de 

kwestie met een aantal vervolgvragen: 

 

1. Het college waardeert alternatieve woonvormen zoals die in het Betonbos. Kunnen 

andere fracties dat enthousiasme delen? Zou een actieve rol voor de gemeente in het 

zoeken naar een andere geschikte plek dan niet voor de hand liggen? 

 

2. De bewoners zijn zich ervan bewust dat zij ooit moeten vertrekken. De start van 

ontwikkelplannen is nog niet in beeld. Toch dreigt gedwongen vertrek met regelmaat. Zou 

er voor de gemeente geen rol liggen om helderheid te bevorderen over start van de 

ontwikkeling en daaraan gekoppeld vertrek van bewoners? 

 

3. Betonbos is SES-gebied. Het college schrijft: “Omdat het gebied onderdeel uitmaakt van 

de SES, houden wij bij deze ruimtelijke ontwikkeling rekening met de beleidsregels ten 

aanzien van de SES. De ecologische waarden van het gebied zullen dan ook in de nieuwe 

plannen worden gecompenseerd.”  Wij vragen ons af wat ‘compenseren’ inhoudt. Ook 

vragen wij ons af waarom dit louter wordt gekoppeld aan verdere ruimtelijke ontwikkeling. 

Zou het niet zo moeten zijn dat deel uitmaken van de SES ook verplichtingen tot 

bescherming en verantwoord onderhoud van bestaand groen inhoudt? 

 


